
 
 

 
 

Αθήνα, 20 Νοεμβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: «Οι ανεμογεννήτριες σκοτώνουν το Bέρμιο, κρανίου τόπος 

κατά τις πρώτες εργασίες τοποθέτησης» 

               

Η καταστροφή που συντελείται στα βουνά μας με την εγκατάσταση των 

ανεμογεννητριών είναι μεγάλη και μη αναστρέψιμη. Ειδικά στο όρος Βέρμιο 

γίνεται κυριολεκτικά χαμός.  

Το σημαντικό είναι πως, ενώ έχουν στηθεί πάρα πολλές ανεμογεννήτριες και στην 

Εύβοια και σε νησιά και στη Βέροια, δεν έχουν πέσει ούτε στο ελάχιστο τα 

τιμολόγια της ΔΕΗ ή άλλων ανάλογων εταιριών. Ο λαός δεν είχε κανένα όφελος. 

Οι ανεμογεννήτριες που θα στηθούν στο Βέρμιο σύμφωνα με εκτιμήσεις θα είναι 

12 με 15, θα προκαλούν αρνητική ψυχολογία στους πολίτες βλέποντας αυτά τα 

φουτουριστικά μηχανήματα να δουλεύουν, ο ήχος που θα προκαλούν θα 

αναστατώνει τον άνθρωπο με άμεσες συνέπειες όχι μόνο για το φυτικό αλλά και 

για το ζωικό βασίλειο. 

Έντομα, μέλισσες, νερό, όλα θα επηρεαστούν ενώ κανείς δεν γνωρίζει και τις 

συνέπειες που θα έχει ο υδροφόρος ορίζοντας με τέτοιες ενέργειες. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιο το όφελος των πολίτων από την εγκατάσταση των ανεμογεννητριών στο 

Βέρμιο και αλλού; 

2. Πως προστατεύεται το φυσικό περιβάλλον όταν μόνο από την αποχωμάτωση 

δημιουργούνται τεράστιοι κρατήρες με ότι αυτό συνεπάγεται;  
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